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前言

Accounting Information Systems: Basic Concepts and Current Issues takes a different approach to AIS than you
may have seen in other texts. The text is based on several premises,which are outlined below:1. The design and
implementation of accounting information systems is a complex endeavor, involving at least as much "art" as
"science." Throughout the text, I've tried to　 give students a sense of that complexity. Rather than providing them
with chapters full of rules, regulations, and deterministic problems, I've presented AIS as a set of fundamental ideas
and concepts that can be applied in various organizational contexts. The　 text does include many checklists and
problems with "single, correct responses," but its　 fundamental task is to help students develop their own
criticalthinking and judgment　 skills within the context of accounting information systems.2. Students are more
likely to read a text written in conversational, easy to understand language. I've adopted a very conversational,
relaxed tone throughout the book. Technical　 concepts and ideas are explained simply, in everyday languagethus
providing students with the vocabulary they will need to succeed in the profession and ensuring that they can
communicate clearly and effectively about accounting information systems with　 both accountants and
nonaccountants.
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内容概要

由美国加州理工大学罗伯特·L.赫特教授编写的《会计信息系统》一书是一本非常适合于本科或研究
生教学的教材。
    本书具有两个显著特点：    一是与真实的企业环境和问题紧密关联。
本书在每一章的开始导入一个真实的公司，以及相关联的会计信息系统问题或者概念，这样便于学生
更好地理解会计信息系统在现实世界中是如何工作的。
    二是本书的语言轻松活泼，深入浅出地讲解技术相关的概念、观点，介绍相关词汇，以保证学生在
以后的职业工作中可以使用这些词汇，清晰有效地与会计人员及非会计人员就会计信息系统进行交流
。
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作者简介

罗伯特·L.赫特，加州理工大学(California State Polytechnic University)商学院会计学教授，教授会计信
息系统、法务会计、会计控制师职责和成本会计。
赫特博士专注于信息科学领域的研究，获得美国克莱蒙特大学管理学博士学位，此前在东南密苏里州
立大学获得会计学学士学位，在加州理工大学获得工商管理硕士学位。
     
　　他在《会计学案例研究》(Journal of Accounting Case Research)，《战略财务》(Strategic Finance)，
《工商教育》(Journal of Education for Business)等杂志上发表多篇论文，并积极参与管理会计师协
会(Institute of Management Accountants)、注册舞弊审核师协会(Association of Certified Fraud Eccaminers)
等机构的活动。
     
　　赫特博士的课堂教学方法的特点是采用主动式学习来培养学生的思考能力，使用信息技术来提高
教学效果，改善学习环境。
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章节摘录

插图：
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编辑推荐

《会计信息系统:基本概念和当前问题》由东北财经大学出版社出版。
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